



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES
PUBLICS ÉTRANGERS
(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

AUTORITÉS

Bulgarie, 29-05-2013

(Traduction)

La République de Bulgarie déclare que les autorités suivantes sont désignées pour délivrer le certificat prévu à l'article 3, paragraphe premier, de la Convention: le Ministère de la Justice en ce qui concerne les documents émanant des tribunaux et les actes notariés, le Ministère de l'Éducation, de la Jeunesse et des Sciences en ce qui concerne les documents éducatifs et les certificats délivrés par les établissements d'enseignement supérieur, les établissements d'enseignement public et le Ministère de l'Éducation, de la Jeunesse et des Sciences et ses structures, et le Ministère des Affaires étrangères en ce qui concerne tous les autres documents.

La modification susmentionnée a pris effet le 1^{er} juin 2013.

La Haye, le 13 juin 2013

Les notifications depositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <http://www.minbuza.nl/depositary>.

XII Légalisation No. 3/2013



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

**CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS
(The Hague, 5 October 1961)**

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

AUTHORITIES

Bulgaria, 29-05-2013

Designated Competent Authorities (Modification):

The Republic of Bulgaria declares that the following authorities are designated to issue the certificate referred to in paragraph 1 of Article 3 of the Convention: the Ministry of Justice - in respect to documents of courts and notaries, the Ministry of Education, Youth and Science - in respect to educational and certifying documents, issued by higher education institutions, by institutions of the public education system and by the Ministry of Education, Youth and Science and its structures, and the Ministry of Foreign Affairs - in respect to all other documents.

The above amendment became effective on 1 June 2013.

The Hague, 13 June 2013

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <http://www.minbuza.nl/depositary>.

XII Legalisation No. 3/2013